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Zápis z jednání Komise kultury, cestovního ruchu a vnějších vztah ů Rady kraje 
Vysočina č. 4/2009 konaného dne 10. zá ří 2009 

 

Přítomni:  

1. Karel Vybíral 5. Hana Müllerová 

2. Josef Chalupa 6. Pavel Šlechtický (místopředseda) 

3. Jaroslav Ptáček (předseda) 7. Milan Havlíček 

4. Ondřej Kozub  

 

Nepřítomni (omluveni):  

1. Ivana Mojžyšková 4. Luboš Rudišar 

2. Zdena Čapková 5. Katina Lisá (tajemnice) 

3. Zdeněk Studenec  
 

Hosté:  

1. Zbyněk Čech 5. Josef Fila 

2. Ivana Mahelová 6. Martina Skryjová  

3. Zdeňka Kasalová 7. Ivana Schallnerová 

4. Darina Fejtová 
 

Program jednání:  

1. Zahájení jednání, schválení programu;  
2. Ceny kraje Vysočina v kulturní oblasti (OKPP); 
3. Vyhodnocení divadelní sezony 2008-2009 v Horáckém divadle Jihlava a návrh 

dramaturgického plánu na sezonu 2009-2010 (OKPP); 
4. Informace o přípravě rozpočtu na rok 2010 (společně); 
5. Projednání investičních akcí příspěvkových organizací na rok 2010 (OKPP); 
6. Projednání návrhu podpory VIP akcí v kraji Vysočina na rok 2010 (OSH); 
7. Činnost turistických informačních center (ORR, Vysočina Tourism); 
8. Návrh na jmenování zástupců KOUS do příslušných resortních orgánů (Darina Fejtová, 

zástupce NNO); 
9. Diskuse a různé; 
10. Závěr. 
 
1. Zahájení jednání, schválení programu  

Jaroslav Ptáček, předseda Komise kultury, cestovního ruchu a vnějších vztahů Rady kraje 
Vysočina (dále jen „Kkcrvv“), přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Dle počtu přítomných 
členů Jaroslav Ptáček konstatoval, že je Kkcrvv usnášeníschopná.  

Ivana Schallnerová navrhla zrušit bod programu „Projednání investičních akcí příspěvkových 
organizací na rok 2010“, protože v současné době není ještě dořešen s majetkovým odborem 
konkrétní výčet akcí (bude projednáno na dalším zasedání Kkcrvv). 
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Program byl upraven do následující podoby: 

 
1. Zahájení jednání, schválení programu;  
2. Ceny kraje Vysočina v kulturní oblasti (OKPP); 
3. Vyhodnocení divadelní sezony 2008-2009 v Horáckém divadle Jihlava a návrh 

dramaturgického plánu na sezonu 2009-2010 (OKPP); 
4. Informace o přípravě rozpočtu na rok 2010 (společně); 
5. Projednání návrhu podpory VIP akcí v kraji Vysočina na rok 2010 (OSH); 
6. Činnost turistických informačních center (ORR, Vysočina Tourism); 
7. Návrh na jmenování zástupců KOUS do příslušných resortních orgánů (Darina Fejtová, 

zástupce NNO); 
8. Diskuse a různé; 
9. Závěr. 

 
Takto upravený program jednání byl 7 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání nebyly 
vzneseny žádné připomínky. 

 
2. Ceny kraje Vyso čina v kulturní oblasti  
Ivana Schallnerová informovala členy komise o Ceně kraje za nejkrásnější naučnou (populárně 
naučnou) knihu v rámci 19. knižního veletrhu v Havlíčkově Brodě a o spolufinancování hlavní ceny 
pro režiséra filmu oceněného v sekci „Mezi moři“ v rámci Mezinárodního festivalu dokumentárních 
filmů v Jihlavě. Dále dodala, že letos poprvé bude poskytnut pouze finanční dar, v rámci úsporných 
opatření nebude předán věcný dar. 
 
Komise kultury, cestovního ruchu a vn ějších vztah ů bere na v ědomí Informace o cenách 
kraje Vyso čina v kulturní oblasti. 
 
 
3. Vyhodnocení divadelní sezóny 2008-2009 v Horácké m divadle a návrh dramaturgického 

plánu na sezónu 2009-2010 
 
Jaroslav Ptáček přivítal Josefa Filu, ředitele Horáckého divadla Jihlava (dále jen „HDJ“). Josef Fila 
předal členům komise základní informace o činnosti HDJ. V minulé sezoně bylo odehráno 221 
představení, z toho 183 představení na Velké scéně. Herecký soubor nastudoval pro sezónu 
2008/2009 8 inscenací, divadlo navštívilo cca 56 000 diváků. Dále dodal, že vzhledem k finanční 
krizi, byl snížen počet premiér, na konci sezóny odešli někteří herci. Ředitel seznámil přítomné 
členy komise s dramaturgickým plánem HDJ na sezónu 2009/2010. 
 
Komise kultury, cestovního ruchu a vn ějších vztah ů bere na v ědomí vyhodnocení divadelní 
sezony 2008-2009 v Horáckém divadle Jihlava a infor maci o dramaturgickém plánu pro 
sezónu 2009-2010 
 
 
4. Informace o p řípravě rozpo čtu na rok 2010 

Zdeňka Kasalová informovala členy komise o rozpočtu příspěvkové organizace Vysočina Tourism 
na rok 2010. Rozpočet Vysočina Tourism, p.o. činil v roce 2008 10 mil. Kč, v roce 2009 cca 4,6 mil. 
Kč a v roce 2010 to bude okolo 4,4 mil. Kč.  
Dále dodala, že kraj Vysočina podporuje činnosti Klubu českých turistů, pro které byla v rozpočtu 
kraje v minulých letech vyhrazena částka 400 tis. Kč. S částkou o něco nižší se počítá i v rozpočtu 
v roce 2010.  
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Martina Skryjová dodala, že v souladu se zásadami pro přípravu rozpočtu a metodickým pokynem 
odboru ekonomického je rozpočet odboru kultury památkové péče (dále jen „OKPP“) nastaven u 
příspěvkových organizací na 95% roku 2009 (schválený rozpočet kapitoly Kultura na rok 2009 byl 
ve výši cca 150 mi. Kč), byly navrženy úspory i v dalších položkách oproti roku 2009. Protože je 
nutné i v roce 2010 zajistit bezproblémový provoz PO, je třeba považovat především příspěvky na 
jejich činnost za nezbytné. S největší pravděpodobností se rozpočet bude ještě dále snižovat, a to 
zejména v části fakultativních (nepovinných) výdajů kapitoly Kultura.   
 
Komise kultury, cestovního ruchu a vn ějších vztah ů bere na v ědomí informace o p řípravě 
rozpo čtu na rok 2010.  
 
 
5. Projednání návrhu podpory VIP akcí v kraji Vyso čina na rok 2010 
Zdeněk Čech okomentoval podkladový materiál „VIP akce kraje Vysočina v roce 2010“. K tomuto 
tématu se rozvinula krátká diskuse. 
 
Usnesení 06/04/2009/Kkcrvv 
Komise kultury, cestovního ruchu a vn ějších vztah ů Rady kraje Vyso čina 
doporu čuje  
Projednání návrhu podpory VIP akcí v kraji Vysočina na rok 2010 

Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 

 

6. Činnost turistických informa čních center 
Zdeňka Kasalová předala členům komise informace o činnostech turistických informačních center. 
V roce 2008 bylo podpořeno 28 infocenter. Musely splnit určité podmínky – otevírací doba, 
komunikace v cizím jazyce atd. V kraji Vysočina je celkem 44 infocenter.  
I. Mahelová dodala, že v ČR je přes 800 těchto center. 
 
Usnesení 07/04/2009/Kkcrvv 
Komise kultury, cestovního ruchu a vn ějších vztah ů Rady kraje Vyso čina 
bere na v ědomí  
činnost IC jako nenahraditelnou a proto 
doporu čuje 
radě kraje udržet stávající podporu 1, 5 mil na podporu činnosti těchto center 
 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
7. Návrh na jmenování zástupc ů KOUS do p říslušných resortních orgán ů 
Jaroslav Ptáček přivítal Darinu Fejtovou, zástupkyni KOUSu.  
Darina Fejtová informovala členy komise o činnostech KOUSu. Dodala, že KOUS se podílí na 
rozvoje kraje Vysočina. 
Po krátké diskuzi bylo dohodnuto, že bude tento bod na programu jednání na příštím zasedání. 
 
 
8. Diskuse a r ůzné 
Vzhledem k tomu, že další zasedání bude výjezdní, budou všichni hosté, na kterých se komise 
shodla na minulém zasedání, pozváni až na listopadové jednání. 
 
9. Závěr 
Jaroslav Ptáček poděkoval členům komise za aktivní přístup a ukončil jednání. 
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Zasedání Komise kultury, cestovního ruchu a vnějších vztahů Rady kraje Vysočina č. 5/2009 
proběhne 14.10.2009 od 14:00 v Telči.  
 
 
Jaroslav Ptá ček, v. r.  
předseda Komise kultury, cestovního ruchu a vnějších vztahů Rady kraje Vysočina 
 
Zpracoval a zapsal: Martin Šalanda dne 25. září 2009. 
 


